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Nuuk 27.sept. 2024 

 

 

I henhold til § 37 i Forretningsordenen for Inatsisartut, fremsætter jeg følgende spørgsmål til 

Naalakkersuisut: 

 

1. Hvad er status i planlægningen for at man kan tage efterskoleophold på Færø-

erne? 

2.   Har Naalakkersuisut andet at oplyse vedrørende sagen? 

 

(Medlem af Inatsisartut Peter Olsen, Inuit Ataqatigiit) 

 

Begrundelse: 

 

Som bekendt stillede jeg et spørgsmål i foråret. Mit spørgsmål havde nummeret 15/2024. 

 

Naalakkersuisut svare blandt andet: 

 

“Svar 2b: Naalakkersuisut vil i sit lovprogram prioritere ændring af Efterskoleloven, forventeligt 

således at forslag herom kan fremlægges i 2025.” 
 

Jeg ønsker at få oplyst status på sagen. 

 

Med disse begrundelser fremsender jeg mit spørgsmål. 

 

Jeg ønsker at modtage svar inden for 10 dage. 


